
Zápis z výroční schůze konané dne 22.4.2017 sdružení Ranch 

Kostelní Hlavno  

Schůzi vedl Miroslav Kraus  

1.Zahájení: přivítání členů a hostů 

2.Schválení programu schůze 

3.Volby 

Členská schůze jednohlasně schválila nového předsedu, místopředsedu a jednatele 

Předseda: Miroslav Kraus 

Místopředseda: František Stránský 

Jednatel: František Vrabec 

3. Zhodnocení činnosti v roce 2016 

Miroslav Kraus poděkoval starostovi i zastupitelstvu obce Kostelní Hlavno za finanční podporu. 

Zhodnotil rok 2016: účast na konkrétních závodech, umístění a výše startovného za jednotlivé 

závody. Podal informaci o nákupu nového koně - šestiletý hřebec, který bude připravován na závody. 

Byla promítána fotografická prezentace, kterou pan Kraus komentoval a vysvětloval konkrétní 

disciplíny. Poděkoval sponzorům – hlavně panu K. Duvakovi za umožnění a zabezpečení 2 x 

reprezentovat v Polsku a poděkoval panu J. Tesařovi za sponzorský dar. Dále bylo předloženo 

umístění v jednotlivých disciplínách v roce 2016.  

Celkové umístění: mistrovství republiky 2016 –  4. místo Miroslav Kraus 

4. Plán činnosti pro rok 2017 

- Pan Miroslav Kraus předložil seznam konkrétních závodů v roce 2017 a pozval všechny přítomné.  

- Začít s výcvikem nového koně  

- Přislíbena pomoc při zabezpečení pálení čarodějnic 

- Zúčastnit se a předvést koně na dětském dni v červnu 2017 

5. Diskuse 

Otázky směřovaly ke konkrétním částkám za startovné, které pan Kraus zodpověděl. Zástupce Sboru 

dobrovolných hasičů Kostelní Hlavno Milan Pavlíček pozdravil členskou schůzi a popřál mnoho 

úspěchů v roce 2017. Ing. Jaroslav Zima, zástupce spolku Kobylí hlava Hlavenec, poděkoval za pozvání 

a popřál úspěchy v dalších startech. Starosta Obce Kostelní Hlavno PaedDr. Josef Rigl poděkoval za 

dosavadní úspěšnou reprezentaci obce, poděkoval Františku Stránskému a Barboře Vocáskové za 

pomoc při udržování a chodu Ranche. Poděkoval Miroslavu Krausovi i za práci v ostatních spolcích 

obce   a popřál mnoho dalších úspěšných startů. 

6. Závěr 

Pohoštění 

Účastníci hodnotili průběh výroční schůze velmi pozitivně, zejména prezentaci činnosti 



 

 


